
 

 

GF Kalvehave Færgegaard - Referat af bestyrelsesmøde d. 29/10-2011 
 
 
Deltagere: Martin Sønderholm (MS), Lone Olsgaard Hansen (LOH), Martin Hasselbalch (MH) og Sven-Eric 
Knudsen (SEK). 
Afbud: Titi Hasselriis (TH) 
 

1. Konstituering:   
Efter Torben Jerlach er fraflyttet foreningen, har bestyrelsen konstitueret sig med Martin Sønderholm 
som formand. Sven-Eric Knudsen indtræder i bestyrelsen. Resten af bestyrelsen er uforandret. 

 
2. Økonomistatus: 

Økonomien udvikler sig som forventet (se kassererens status). Der er ingen restancer. 
 

3. Aktiviteter: 
A: Ny Pilevej status.  
Beslutning om hvorvidt der skal foretages yderligere efter sommerens regnskyl og de deraf følgende 
skader på Ny Pilevej vil først blive taget til foråret. Bestyrelsen vil få udarbejdet et tilbud om dræn til 
forelæggelse til generalforsamlingen. 
 
B: Sandfangene. 
Sandfangene er blevet kortlagt og er blevet oprensede. Der skal indhentes tilbud om opretning for de 
sandfang der ligger under terræn (MH) 
 
C: Snerydning. 
MH har undersøgt muligheden for at kommunen vil kunne udvide deres snerydning i Kalvehave til 
også at omfatte sommerhuskvarteret. Kommunen har afvist. Snerydning vil derfor blive foretaget 
som besluttet ved generalforsamlingen ved egen entreprenør. 
 
D: Sydsjælllandsstien (-leden) 
MH har  kontaktet kommunen og de vil ved lejlighed se nærmere på den manglende fortsættelse af 
funderingen af stien langs stengærdet lige når man kommer ind i skoven. Kommunen var ikke 
opmærksom på at denne del ikke var gjort færdig. Der kunne ikke gives nogen tidsramme på 
hvornår en besigtigelse ville blive foretaget. 
 
E: Græsslåning 
Græsslåningen på Fællesarealet er gennemført i år – bestyrelsen vil dog sørge for at sidste slåning 
næste år bliver udført lidt senere end i år. 
 
F: Generalforsamling 
Det skal bekræftes at Sejlklubbens lokaler kan benyttes til den planlagte generalforsamling lørdag d. 
19. maj kl. 10 (MS). (Dette er efterfølgende bekræftet af Sejlklubbens formand). 
 
G: Vedtægter. 
Arbejdet med en gennemgribende revision af vedtægterne stilles midltertidigt i bero p.g.a. 
formandsskriftet. 
 



 

 

4. Evt. 
Det henstilles til medlemmerne at holde (gøende) hunde inde af hensyn til naboerne og at ejerne 
tænker på det som arbejde med maskiner. 

 
5. Næste bestyrelsesmøde 

Afholdes den 10. marts  2012. Tid og sted er endnu ikke bestemt. 
 

 


